InterGROUP

产品碳足迹核查意见书

委托单位:广东ABC科技有限公司

注册地址: 广东省深圳市 XX 区 XX 路 XX 号, 518201

生产单位:广东 DEF 科技有限公司

生产地址:广东省中山市 XX 开发区 XX 路 XX 号,528401

产品名称: XXXXXX

上述产品的特定生命周期阶段产品碳足迹量化评估报告业经英特检测认证有限公司依据 IS014064-3:2019 标准核查完毕,特此证明以下宣称信息公允、客观、无实质性偏差:

量化标准依据: ISO 14067:2018

系统边界:从摇篮到大门

功能单位: 1平方米

产品碳足迹报告期间: 2021年 01 月 01 日至 2021年 12 月 31 日

每功能单位产品碳足迹 (kg CO2e): 2.76

生命周期各阶段碳排放比例: XXX: xx. xx%, XXX: xx. xx%

有关核查保证等级、实质性、过程、结论、限制条件等详细信息, 以及受核查产品的碳足迹详细信息,详见编号为 ITG-CFP-XXXXX 的核查 报告。

证书编号: 45821CFP0001R0S

发证日期: 2022 年 XX 月 XX 日

有效日期: 2027年 XX 月 XX



有效状态 查询二维码

字人

(本意见书需与对应编号的核查报告一同使用方为有效)

本意见书有效状态信息可通过扫描右侧二维码查询

英特检测认证有限公司

中国 • 广东省中山市板 芙镇中山科学城板 芙科创园 A03 栋 8 楼 801 室

InterGROUP.com.cn Webmail@i

Webmail@interGROUP.com.cn

InterGROUP DECLARATION

Verification Opinion of CFP Statements

Client Name: Guangdong ABC Technology Co., Ltd.

Registered Address: xx, xx Avenue, xx City, Guangdong, China. xxxxxx.

Manufacturer: Guangdong DEF Technology Co., Ltd.

Manufacturing Address: xx, xx Avenue, xx City, Guangdong, China. xxxxxx.

Product: xxxxxx

The CFP study report of the above product at specific life cycle stages has been verified by InterGROUP testing & certification limited in accordance with ISO 14064-3:2019 standard, and it is hereby certified that the following CFP statements is fair, objective and free of material discrepancy:

Quantification Criteria: ISO 14067:2018

System Boundary: Cradle to Gate.

Functional Unit: 1 M³.

CFP Reporting period: From 2021-01-01 to 2021-12-31.

CFPs per Functional Unit (kg CO₂e): 2.76

Ratio of each stage of Life Cycle: XXX: xx.xx%, XXX: xx.xx%

The details of the verification contents, process, conclusions and other information, as well as the CFP statement related information of the Product. Please refer to the verification report No. ITG-CFP-xxxxx.

Certified No.: 4582*CFP***R**

Date of issue: MM DD, YYYY **Date of Expiry:** MM DD, YYYY







(This declaration is valid only when used in conjunction with the verification report.)

The validity of this declaration could be verified through the QR code scan on the right.

InterGroup Certification Limited

Room 801, Building A03, No.2 Futing Street, Banfu Town, Zhongshan City, Guangdong Province, China